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Abstract (en)
[origin: US4694714A] To change reels (11, 12) of packaging material in or on packaging machines, a front region of a connecting sheet (13) is held
ready in an exact relative position in a common conveyor track (18). When the end of a run-off sheet (10) is reached, an end piece of the latter is
severed, so that the run-off end and the front end of the sheets of material (10, 13) can be conveyed (further) in an exact position to one another.

Abstract (de)
Zum Wechsel von Bobinen (11, 12) aus Verpackungsmaterial in bzw. an Verpackungsmaschinen wird ein vorderer Bereich einer Anschlußbahn
(13) in einer gemeinsamen Förderbahn (18) in genauer Relativstellung bereitgehalten. Wenn das Ende einer Ablaufbahn (10) erreicht ist, wird
ein Endstück derselben abgetrennt, derart, daß Ablaufende und Vorderende der Materialbahnen (10, 13) in exakter Relativlage zueinander
(weiter-)gefördert werden können.
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